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II-2/330-7/2012. ikt. sz. 
JEGYZİKÖNYV 

 
Készült: Dévaványa Város Önkormányzat Polgármesteri Hivatalában Dévaványa Város 
Önkormányzat Képviselı-testületének Szociális és Egészségügyi Bizottsága 2012. november 
20.-án megtartott nyílt ülésén.  
 
Jelen vannak: 
 Kiss Károly bizottság elnöke 
 Dékány József bizottság tagja 
 Kanó József bizottság tagja 
 Dr. Demeter Erzsébet bizottság kültagja 
 Takácsné Papp Éva bizottság kültagja 
Távol maradt: 
 Nyuzó Marietta bizottság tagja 
 Séllei Zsigmond bizottság tagja 
 
Tanácskozási joggal részt vesz: 
 Pap Tibor polgármester 
 Balogh Csilla jegyzı 
 Szőcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezetı  
 Gyányi Irén szociális ügyintézı 
 
Jegyzıkönyvvezetı: Hermeczi Erika ügykezelı 
 
Kiss Károly –  Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Köszönti a bizottság ülésén Pap 
Tibor polgármestert, Balogh Csilla jegyzınıt, Szőcsné Horváth Margit gazdálkodási 
irodavezetıt, Gyányi Irén szociális ügyintézıt, köszönti továbbá a bizottság jelenlévı tagjait. 
Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mivel a bizottság tagjainak több mint a fele 
megjelent az ülésen. A bizottság jelenlévı tagjainak száma 5 fı. Távol maradt Nyuzó Marietta 
és Séllei Zsigmond bizottsági tag. 
 
Ismerteti az ülés napirendi pontjait: 

1.  A 2012. évi költségvetés ¾ éves teljesítésrıl szóló tájékoztató megvitatása. A 
2013. évi költségvetés elızetes koncepciójának megtárgyalása. 

 Elıadó: Szőcsné Horváth Margit - gazdálkodási irodavezetı 
 
2.  Átmeneti segély iránti kérelmek elbírálása.  
 Elıadó: Gyányi Irén szociális ügyintézı 
 
3.  Tartós átmeneti segély iránti kérelmek elbírálása. 

Elıadó: Gyányi Irén szociális ügyintézı 
 
4. Szociális kölcsön iránti kérelmek elbírálása. 

Elıadó: Gyányi Irén szociális ügyintézı 
 
5. Rendkívüli gyermekvédelmi támogatás iránti kérelmek elbírálása. 
  Elıadó: Gyányi Irén szociális ügyintézı 
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6. Adósságcsökkentési támogatás iránti kérelmek elbírálása. 
 Elıadó: Gyányi Irén szociális ügyintézı 

7. Fiatalok életkezdési kiegészítı támogatása iránti kérelem elbírálása. 
 Elıadó: Gyányi Irén szociális ügyintézı 

 
Kiss Károly – Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Megkérdezi a bizottság tagjait, 
hogy egyéb önálló napirendi pont megtárgyalására van-e javaslat?  
Megállapítja, hogy egyéb önálló napirendi pont megtárgyalására javaslat nem hangzott el. 
Elmondja, hogy az ülés 2-7. napirendi pontjai a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi 
LXV. törvény 12. § (4) bekezdés a) pontja alapján zárt ülés keretében kerül megtárgyalásra. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, aki az ülés napirendjét elfogadja, az kézfelnyújtással 
jelezze. 
Szavazást követıen megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 5 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következı határozatot hozza: 
 
 

H a t á r o z a t  
2448/2012. (XI. 20.) Sz.Eü.B.hat. 
 
 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselı-testületének Szociális és 
Egészségügyi Bizottsága a 2012. november 20.-án tartandó ülésének napirendjét 
az alábbiak szerint fogadja el: 
 
1. A 2012. évi költségvetés ¾ éves teljesítésrıl szóló tájékoztató megvitatása. A 

2013. évi költségvetés elızetes koncepciójának megtárgyalása. 
Elıadó: Szőcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezetı 
 

2.  Átmeneti segély iránti kérelmek elbírálása.  
 Elıadó: Gyányi Irén szociális ügyintézı 
 
3.  Tartós átmeneti segély iránti kérelmek elbírálása. 

Elıadó: Gyányi Irén szociális ügyintézı 
 
4. Szociális kölcsön iránti kérelmek elbírálása. 

Elıadó: Gyányi Irén szociális ügyintézı 
 
5. Rendkívüli gyermekvédelmi támogatás iránti kérelmek elbírálása. 
  Elıadó: Gyányi Irén szociális ügyintézı 

 
6. Adósságcsökkentési támogatás iránti kérelmek elbírálása. 
 Elıadó: Gyányi Irén szociális ügyintézı 

7. Fiatalok életkezdési kiegészítı támogatása iránti kérelem elbírálása. 
 Elıadó: Gyányi Irén szociális ügyintézı 
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1. napirend: A 2012. évi költségvetés ¾ éves teljesítésrıl szóló tájékoztató megvitatása. A 
2013. évi költségvetés elızetes koncepciójának megtárgyalása. 
 
Kiss Károly –  Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Rátér az ülés elsı napirendi 
pontjának megtárgyalására, amely a 2012. évi költségvetés ¾ éves teljesítésrıl szóló 
tájékoztató megvitatása. A 2013. évi költségvetés elızetes koncepciójának megtárgyalása. 
Megkéri Szőcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezetıt az ismertetésre. 
 
Szőcsné Horváth Margit - gazdálkodási irodavezetı: Köszönti a Szociális és Egészségügyi 
Bizottság tagjait, az ülésen jelenlévıket. Elmondja, hogy az elıterjesztés két részbıl áll, 
melyet jogszabály ír elı. Az elsı részben a 2012. évi költségvetés ¾ éves teljesítésérıl szóló 
tájékoztató került bemutatásra. Az elıterjesztésben részletesen bemutatta a költségvetés ¾ 
éves teljesítését, amely tény adatokon alapul, pénzforgalom szemléletben és 2012. szeptember 
30-ai állapot szerint, az elıirányzathoz viszonyítva a teljesítést. Elmondja az irodavezetı, ahol 
a teljesítés az idıarányostól alul- vagy túlteljesítést mutat, azokra az elıterjesztésben kitér. A 
mőködés területén nem látható – és az adatok sem mutatják – megtakarítás, vagy 
alulteljesítés, összességében inkább a fejlesztési céloknál van, melyet az elıterjesztésben 
szintén ismertet. A kifizetési kérelmek elakadtak, ezek okozzák az alulteljesítést.  
Az idıarányos teljesítésnek összességében megfelel a költségvetés ¾ éves teljesítése, késıbb 
látják év végéig hogyan alakulnak. A pénzkészlet változás bemutatásra került, látható, hogy 
apad a forrás, melyrıl az elıterjesztésben részletesen szól. A költségvetés ¾ éves teljesítése 
1.430.263 e. Ft. bevétellel, 1.396.437 e. Ft. kiadással került elıterjesztésre.  
A 2012. évi költségvetés ¾ éves teljesítésével kapcsolatban röviden ennyit kívánt elmondani. 
A 2013. évi költségvetés elızetes koncepciójával kapcsolatban elmondja a gazdálkodási 
irodavezetı, hogy nagyon nehéz volt elkészíteni a koncepciót, az elızı évekhez képest még 
nehezebb. Fıként elveket határoz meg az elıterjesztés, több mindent nem tudnak számokban 
leképezni, hiszen a felmérések jelenleg zajlanak, a kérelem elbírálása az oktatási intézmények 
mőködtetésével kapcsolatban még tart, a központilag számított ellátások kiszámítása most 
sincs meg. Több kérdıjel van a költségvetési koncepcióban, de az elkészített anyag kiinduló 
pont, majd látják mi lesz az elkövetkezendı idıben, a számadatok hogyan alakulnak, ezek az 
elvek hogyan tükrözıdnek vissza.  
Elmondja a gazdálkodási irodavezetı, hogy a hiány a korábbi évekhez képest sokkal 
szerényebb, 300 millió forint helyett most 116 millió forint. Kihangsúlyozza az irodavezetı, 
hogy sok mindent nem tartalmaz a 2013. évi költségvetési koncepció, mert nem tudtak 
tervezni. Nem tudták tervezni a pénzmaradványt, de az a fejlesztési célokat szolgálja.  
Az elvek látszódnak a koncepcióban, a számadatok ugyanakkor nem. 
A 2013. évi költségvetési koncepcióval kapcsolatban röviden ennyit kívánt elmondani az 
irodavezetı. 
 
Kiss Károly - Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Megköszöni Szőcsné Horváth 
Margit gazdálkodási irodavezetınek a tájékoztatást. 
Megadja a szót Pap Tibor polgármester úr részére. 
 
Pap Tibor – polgármester: A pénzbeli szociális juttatásokkal kapcsolatban elmondja, hogy 
tőzifa vásárlás esetén a pénzbeli juttatás összegét jelentıs összeggel megnövelhetik, a tőzifát 
ki kell termeltetni, be kell szállíttatni. A pénzbeli szociális juttatás 2012. évben központilag 
kiszámításra került és az önkormányzat részére biztosított éves teljes összeg 47.755 e. Ft. volt, 
melybıl szeptember 30-ig 40.473 e. Ft. került felhasználásra.  
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Jogos volt a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnökének kérése, hogy biztosítsanak 
további 2 millió forintot, végül a Képviselı-testület úgy döntött, hogy 1 millió forinttal az 
elıirányzatot megemeli, mert annyi biztos a szociális kölcsönök visszafizetésébıl 
rendelkezésre fog állni. Háromnegyed éves teljesítés szinten több mint 600 e. Ft. került 
visszafizetésre, reméli évvégéig teljesül. Tényszerő, hogy oda kell figyelni a kérelmek 
teljesítése esetén azokra, akik úgy használják ki a helyzetet, hogy minden bizottsági ülésre 
adnak be kérelmet, mert méltánytalan helyzetben kerülnek, akik figyelembe veszik a 
lehetıségeket, és azon belül kérnek támogatást.  
Elmondja Polgármester Úr, hogy nem tudják az ÖNHIKI pályázat második fordulójának 
eredményét. Egy fórumon elhangzott, az által, hogy az önkormányzatok adósságát átvállalja a 
kormány és az 5000 fı létszám alatti településekét még az idén lerendezik, az ÖNHIKI 
támogatásra már ne számoljanak a települések. Eddig még nem erısítették meg ezt az 
információt, reméli nem így lesz. Az ÖNHIKI pályázatot befogadták, minısítették, döntési 
javaslatra elıkészítették, reméli a Polgármester, hogy teljesítik a támogatást.  
Látható, hogy a bevételi többlet a 2012. évben, amennyiben nem történik olyan esemény, mint 
például nem finanszíroznak ütemezés szerint, akkor túléli az önkormányzat gazdálkodása. 
2013. évre vonatkozóan elhangzott, hogy mindig nehéz volt koncepciót készíteni, de most 
különösen nehéz. Ennek az oka, hogy át kell állni a feladatfinanszírozásra, melynek az elve 
ismert, a gyakorlata kevésbé. A képletek ismertek, csak a behelyettesítı számok nem 
ismertek, mert azok központilag átlagköltségekbıl kerülnek majd kiszámításra. Remélik, 
tényleg azt akarják, hogy hitel nélkül gazdálkodjanak az önkormányzatok 2013. évben és 
ellássák a feladatokat, amelyek maradnak a települési önkormányzatoknál – mivel azok a 
feladatok, amelyek átkerülnek arányában kevesek, és azokat már nem is tartalmazza a 2013. 
évi költségvetési koncepció – mint a pedagógusok és segítık bérét, járulékát – ezért is 
volumenében kisebb az elıirányzat. A kérelem alapján, – mivel a képviselı-testület úgy 
döntött, hogy egész hosszú intervallumra kellene dönteni oktatási intézmények mőködtetését 
érintıen egészen a választásig, ezért nem tudja vállalni a mőködtetést, – erre milyen válasz 
érkezik vissza. A TÖOSZ (Települési Önkormányzatok Országos Szövetsége) ülésén 
résztvevık közül – a nagyobb települések közül – mindössze ketten voltak, akik az oktatási 
intézmények ingó és ingatlanvagyon mőködtetésének kérdésében úgy nyilatkoztak, hogy nem 
képesek vállalni a mőködtetést. Attól tartanak az önkormányzatok, hogy mindig jobban jár, 
aki önmaga oldja meg az oktatási intézmények mőködtetését és gazdálkodik, mint akinek a 
pénzét elvonja az állam és azt a pénzt már meg sem kapja, ugyanakkor a feladat nem 
színvonalasan ellátva ottmarad a településen. Említést tesz arról a Polgármester, hogy például 
Füzesgyarmat már az üzemeltetést végzı gazdasági társaság létrehozására készül, és tudja, 
hogy Szarvason is létre kívánják hozni. A Polgármester véleménye, hogy Dévaványán is 
készülni kell elıre, mert 8 nap áll rendelkezésre a választ követıen, mennyi forráselvonás 
lenne, ha mégsem mőködteti az önkormányzat az oktatási intézményt. Meg kell nézni, melyik 
a racionálisabb döntés. Azért javasolták, hogy második körben döntsenek, hogy megtudják, 
mennyit vonnának el a településtıl. 
Elmondja a Polgármester, hogy az állami intézményfenntartó mőködtetni is szeretne, mert a 
tankerületi igazgatónál a minisztériumtól kapott dokumentumban úgy került megjelölésre, 
hogy a Dévaványa intézményeit az állam fogja mőködtetni. A Polgármester jelezte a 
tankerületi igazgatónak, hogy még 8 napja lesz a Képviselı-testületnek dönteni, vállalja-e 
mégis a mőködtetést. 
A Polgármester javasolja, hogy a Szociális és Egészségügyi Bizottság a 2012. évi 
költségvetés ¾ éves teljesítésérıl szóló tájékoztatót és a 2013. évi költségvetési koncepciót is 
javasolja elfogadásra a Képviselı-testületnek az elıterjesztés szerint. A 2012. évi költségvetés 
¾ éves tájékoztatója tényadatokon alapul, a 2013. évi költségvetési koncepció prognosztizált 
adatokat tartalmaz, a tudomásukra jutott adatok szerint, amely nap, mint nap változik. 
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Elmondja, hogy vannak még egyéb feladatok, például az étkeztetés, SZJA elvonás, iparőzési 
adónál elvárt adó mérték, melyek még pontosan nem ismertek.  
 
Szőcsné Horváth Margit - gazdálkodási irodavezetı: A felméréssel kapcsolatban 
elmondja, hogy a dévaványai illetékességi területen lévı intézményben tanulók étkeztetését is 
fel kell vállalnia az önkormányzatnak, amely érinti a középiskolába járó tanulók, kollégisták 
étkeztetését is.  
 
Pap Tibor – polgármester: A gazdálkodási irodavezetı által elmondottakhoz hozzáteszi, 
hogy a más településekrıl a dévaványai középiskolába járó tanulók után fizetett étkeztetési díj 
költségét az adott településektıl kérhetik. 
 
Szőcsné Horváth Margit - gazdálkodási irodavezetı: Kihangsúlyozza, hogy a 
Polgármester Úr által elmondottak is csak leiratban vannak, ez is egy újabb információ a 
2013. évi költségvetési koncepcióhoz. Konkrétan nem tudják, reméli, hogy a képviselı-
testületi ülésig több információval fognak rendelkezni.  
 
Pap Tibor – polgármester: Megjegyzi, hogy a 2013. évi költségvetési koncepcióban nem 
került tervezésre a közalkalmazottak részére cafetéria-juttatás, mert törvény szerint nem 
kötelezı biztosítani. Amennyiben az állami költségvetés adatai ismertek lesznek, azt követıen 
tudnak pontosan számolni, és reméli mihamarabb lesz kormányrendelet, amelyben 
településsorosan is ki lesz számítva, mely település mire számíthat 2013. évben.  
A hitel tekintetében történt döntés, mely szerint 2013-ban évközben kerül rá sor, 40-70 % 
közötti mennyiséget vállal át az állam, de a feltételeket nem tudják. Figyelik az iparőzési adó 
bevételt, és figyelik milyen célokra vettek hitelt az önkormányzatok.  
Felhívja a figyelmet a Polgármester, hogy az uniós támogatás önerı részre felvett kötvényt 
vagy hitelt nem akarja támogatni az állam, és szinte mindent ilyen célra vett fel a dévaványai 
önkormányzat (mindössze a komposztáló telep és szociális bérlakás építésre felvett hitelt 
támogatnák).  
 
Kiss Károly - Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Elmondja, hogy vannak olyan 
települések, amelyek sokkal rosszabb helyzetben vannak, mint Dévaványa az adósság 
szempontjából, a svájci frank hitel alakulása miatt. Az állam ugyanúgy felkarolja a nagyobb 
és a kisebb településeket is, arra törekszik, hogy tiszta lappal induljanak az önkormányzatok. 
Voltak olyan önkormányzatok, akik felelıtlenül döntöttek, túl sokat vállaltak magukra, és 
most nem tudják fizetni a hitelt.  
Javasolja, hogy az önkormányzat 2012. évi költségvetés ¾ éves teljesítésérıl szóló 
tájékoztatót zárják le. 
Megkérdezi a bizottság tagjait, van-e még valakinek kérdése, hozzászólása a 2012. évi 
költségvetés ¾ éves teljesítésérıl szóló tájékoztatóval kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
Szavazásra kéri a bizottság tagjait, javasolják-e a Képviselı-testületnek, hogy a 2012. évi 
költségvetés ¾ éves teljesítésrıl szóló tájékoztatót 1.430.263 e. Ft. bevétellel, 1.396.437 e. Ft. 
kiadással jóváhagyólag fogadja el. 
Kéri a bizottság tagjait, aki a tájékoztatót elfogadásra javasolja a Képviselı-testületnek, az 
kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követıen megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 5 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következı határozatot hozza: 
 
 



 6 

H a t á r o z a t  
2449/2012. (XI. 20.) Sz.Eü.B.hat. 
 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselı-testületének Szociális és 
Egészségügyi Bizottsága javasolja a Képviselı-testületnek, hogy a 2012. évi 
költségvetés ¾ éves helyzetérıl készített tájékozatót  

1.430.263 e. Ft. bevétellel,  
1.396.437 e. Ft. kiadással  

jóváhagyólag fogadja el.  
 

(Az önkormányzat 2012. évi költségvetésének ¾ éves helyzetérıl készített tájékozató a 

jegyzıkönyv mellékletét képezi.) 

 
 
Kiss Károly - Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Rátér a 2013. évi költségvetési 
koncepció megtárgyalására. Elmondja, hogy az elıterjesztés 14. oldalán ismertetésre kerültek 
a további feladatok, melyek közül kiemeli fontos feladatként az ingatlanok bérleti díjának 
felülvizsgálatát, mőködési kiadások tervezését feladatonként át kell nézni, ezzel egyidejőleg 
az intézményvezetıkkel egyeztetni, valamint a jelenlegi intézményhálózatot át kell gondolni 
és meghatározni a mőködési formákat a jövıre nézve.  
 
Pap Tibor – polgármester: Elmondja, hogy oktatási intézményként csak az óvoda marad az 
önkormányzatnál. Egy kisebb ÁMK-t létre lehet hozni, melybe a közmővelıdési intézményt, 
múzeumot is be lehet vinni. Lehetıség van arra, hogy nem lenne önálló intézmény, csak 
részben önálló intézmény, mely által a gazdálkodás bekerül az önkormányzathoz, és az 
óvodánál egy óvodatitkár lenne. A könyvtár már jelenleg is ÁMK-hoz tartozik, most sem 
önálló intézmény, kapcsolódhat közvetlenül is az önkormányzathoz. Elképzelhetınek tartja 
azt a megoldást is, amely intézmény mőködtetése nem önkormányzati alapfeladat, azt ki lehet 
szervezni vagyonhasznosító gazdasági társaságba, ami mőködtethet, vállalkozhat. Ez attól is 
függ, hogy az oktatási intézmények mőködtetését felvállalják-e vagy sem. Amennyiben 
felvállalják a mőködtetést, akkor célszerő létrehozni a gazdasági társaságot, a karbantartó 
részleg és az intézményi karbantartókkal. Tudni kellene, hogy mi lesz az építéshatósági 
jogkörrel, mert ha Dévaványán nem lesz építéshatóság – mivel a legutóbbi TÖOSZ javaslat 
szerint legyen meg a jegyzıi közremőködés az építéshatóságnál, de a jegyzık közül a 
járásszékhely település jegyzıjének lenne hatásköre és a kormányhivatalnak, de az körzeti 
lesz és több járást fog össze, így gyakorlatilag egy mőszaki feladatot ellátó ügysegédet 
akarnak itt tartani, aki közremőködik az eljárásban – akkor máris lenne lehetıség a gazdasági 
társaság létrehozására és szakmai irányító is lenne. Elmondja a Polgármester, hogy mindezen 
feladatok elıtt állnak, rövid idın belül el fog dılni, de véleménye szerint 2013. január 1-tıl 
nem tudják megteremteni a feltételeket, és nem tartja célszerőnek a kapkodást. Korábban a 
könyvvizsgáló kielemezte, és bemutatta, hogy önkormányzati intézmény vállalkozásai sokkal 
drágábbak, a kisebb települések vállalkozásai ellehetetlenültek, mert a megrendelés, a munka 
egyre kevesebb lett, csak az önkormányzati megbízásból éltek, amely drágább mőködtetést 
biztosított, mintha költségvetési szervként végezték volna. Azóta történt változás szerint a 
közalkalmazottak bérének alsó kategóriája és a munkatörvénykönyve szerint alkalmazottak 
minimálbére között nincs különbség, mindössze a 2 %-os minıségi bérpótlék a differencia. 
Inkább a rugalmatlanabb alkalmazási és munkairányítási lehetıségek merevebbek a 
közalkalmazottaknál, mint a munkatörvénykönyve szerint foglalkoztatottaknál.  
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Másik felmerülı kérdés, hogyan lehet vállalkozásnál közfoglalkoztatottat alkalmazni. Minden 
önkormányzat a megoldáson gondolkodik, és több olyan kérdés van még, amin 
gondolkodnak, majd látják a lehetıségeket, hogyan szabályozzák le. 
 
Kiss Károly - Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Elmondja, hogy a jövıben több 
feladata lesz az intézményekben dolgozóknak, már jelenleg is vannak visszhangok, hogy több 
a feladat, példaként említi, hogy a gázkazánok lecserélésre kerültek az intézményekben.  
Elmondja, hogy a K1 (Kiadások – helyi önkormányzat) táblázatban a dologi kiadás várható 
teljesülés adata 2012. december 31-ig 225.272 e. Ft., ezzel szemben a 2013. évi koncepcióban 
260.144 e. Ft. került tervezésre, melyet jelentıs emelkedésnek tart a bizottság elnöke. 
 
Pap Tibor – polgármester: Elmondja, hogy egyrészt az ÁFA tartalom és szolgáltatási 
kiadások növekedése már 18 millió forint és ennek a vonzata is megjelenik az ismertetett 
soron.  
 
Kiss Károly – Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Felveti, hogy a különféle 
költségvetési befizetések soron a várható teljesülés 2012. december 31-ig 3.962 e. Ft., ezzel 
szemben a 2013. évi koncepcióban 22.006 e. Ft. került tervezésre. Mibıl adódik a különbség? 
Kérdése továbbá a személyi juttatások tekintetében a létszámadatok hogyan alakulnak, 
kevesebb a létszám, azt tudja hogy 7-en átkerülnek a járáshoz? 
 
Szőcsné Horváth Margit – gazdálkodási irodavezetı: Elmondja, hogy a gépjármőadó 60 
%-át nem tudták másképp tervezni, nem biztos, hogy a különféle költségvetési befizetések 
soron kell tervezni, de még nem tudják, melyik soron kell. A létszámadatok tekintetében a 
járáshoz átkerülık bére, járuléka már nem került tervezésre, ugyanakkor évközben a 
közfoglalkoztatottak bére következtében emelkedik az összeg. Személyi juttatások soron 
eredeti elıirányzatként 57.184 e. Ft. került beállításra és a 2013. évi koncepcióban 54.769 e. 
Ft. Az eredeti elıirányzathoz kell viszonyítani. 
 
Kiss Károly - Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Javasolja, hogy zárják le a 2013. 
évi költségvetési koncepció megtárgyalását.  
Szavazásra kéri a bizottság tagjait, javasolják-e a Képviselı-testületnek, hogy 2013. évi 
költségvetés elızetes koncepcióját fogadja el. Kéri a bizottság tagjait, aki a 2013. évi 
költségvetés elızetes koncepciót elfogadásra javasolja, az kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követıen megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 5 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következı határozatot hozza: 

 
 
H a t á r o z a t  
2450/2012. (XI. 20.) Sz.Eü.B.hat. 
 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselı-testületének Szociális és 
Egészségügyi Bizottsága javasolja a Képviselı-testületnek, hogy a 2013. évi 
költségvetési koncepciót jóváhagyólag fogadja el. 
A Képviselı testület bízza meg a polgármestert a költségvetési koncepció 
átdolgozásával, annak érdekében, hogy a januári testületi ülésen a 2013. évi 
költségvetés tervezete elsı olvasatban megtárgyalásra kerülhessen.  
Az egyensúly elrendelése érdekében rendelje el, hogy a Pénzügyi Ellenırzı- 
Önkormányzati Vagyonkezelı Bizottság kezdje meg az egyeztetéseket a 
kialakított ütemterv szerint.  
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Az önkormányzat önként vállalt feladatainak felülvizsgálatára kerüljön sor, 
lehetséges alternatívák feltárásával költségcsökkentés vagy bevétel növelés 
terén. 

 
(Az önkormányzat 2013. évi költségvetési koncepciója a jegyzıkönyv mellékletét képezi.) 

 
 
Kiss Károly - Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Megkérdezi van-e valakinek 
bejelentése a zárt ülés napirendi pontjainak megtárgyalása elıtt? 
Megállapítja, hogy bejelentés nem hangzott el. 
Megállapítja, hogy a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 12. § (4) 
bekezdés a) pontja alapján a bizottságnak ülését zárt ülés keretében kell folytatnia 
önkormányzati hatósági ügyek tárgyalása érdekében. 
A bizottság elnöke megkéri a meghívottként megjelenteket, hogy a zárt ülés idejére 
szíveskedjenek a helyiséget elhagyni.  
A zárt ülés anyaga a II-2/50-24/2012. iktató számú külön jegyzıkönyvben található. 
Ugyanezen jegyzıkönyv tartalmazza az ehhez tartozó határozatokat is. 
A bizottság elnöke megköszöni a megjelenteknek a részvételt és az ülést 1800 órakor bezárja. 
 

A jegyzıkönyv kelt, mint az elsı oldalon. 
 

A jegyzıkönyv hiteléül: 
 
 
 _______________________ 
 Kiss Károly 
 bizottság elnöke 
 
 
 
 _______________________ 
 Hermeczi Erika 
            jegyzıkönyvvezetı 


